



Deutsches Wirtschaftsbüro
German Trade Office
Taipei
德國經濟辦事處

International Trade Bldg. | 19F-9 | No. 333 | Keelung Rd. | Sec. 1 | Taipei 11012 | Taiwan

Press Information

German Trade Office Taipei

The German Trade Office Taipei (GTO) was established by the Association of German Chambers of Industry and Commerce (DIHK) as the Delegation of German Industry and Commerce in 1981 to promote economic relations between Taiwan and Germany and to represent the interest of German business in Taiwan. The GTO is the first point of contact in Taiwan for German companies, provides information on Taiwan and Germany, informs about investment opportunities in Germany and arranges seminars, networking events and symposia.

DEinternational Taiwan Ltd.

DEinternational Taiwan Ltd., the service unit of the GTO, organizes business delegations and market survey trips, represents German trade fair companies and offers bilateral market entry support as well as recruiting, training, office-in-office and other value-added services.

Contact

Christoph Lory
Manager
Media & Communications

GTO - German Trade Office Taipei
International Trade Bldg.
19F-9, No. 333, Keelung Rd., Sec. 1
Taipei 11012, Taiwan

Tel.: +886-2-7735-7509
Fax: +886-2-7755-5280
Lory.Christoph@taiwan.ahk.de
www.taiwan.ahk.de

2019/06/27

Medical Taiwan

DEinternational, the service unit of the German Trade Office Taipei, organizes a German Pavilion at the Medical Taiwan - International Medical, Health & Care Expo at the Taipei World Trade Center from June 27 to 30, 2019.

“The healthcare and medical industry has shown growth rates which constitute an ideal basis for new business opportunities for both Taiwan and Germany. “We are very delighted to facilitate such cooperation between German and Taiwanese companies by having a German Pavilion at this important trade fair for the first time,” says Axel Limberg, Chief Representative and Executive Director of the German Trade Office Taipei.

Medical Taiwan is organized by the Taiwan External Trade Development Council (TAITRA) and features 326 exhibitors displaying their products at 620 booths to around 50,000 expected visitors. Two exhibitors showcase their products at the first German Pavilion at Medical Taiwan: LINET spol. s r.o. and Power Handling Co. Ltd.

About the exhibitors:

- **LINET spol. s r.o.**, as a part of Linet Group, is a major European manufacturer of hospital and nursing beds. The company offers solutions designed for intensive care, regular in-bed treatment and special beds for elderly homes and long-term care facilities.
- **Power Handling Co. Ltd.** is a firm offering material handling equipment and warehouse total solutions. Power Handling intends to make use of the platform of medical exhibition and further develop its market exposure in this field.

For further information, contact Ms. Suzie Cheng
Tel: +886-2-7735 7524 Email: cheng.suzie@taiwan.ahk.de

German Trade Office Taipei

Delegation of German Industry & Commerce Taiwan and Part of the Worldwide Network of German Chambers
International Trade Bldg. | 19F-9 | No. 333 | Keelung Rd. | Sec. 1 | Taipei 11012 | Taiwan
11012 臺北市基隆路 1 段 333 號 19 樓之 9
Tel.: +886-2-8758-5800 | Fax: +886-2-8758-5833 | info@taiwan.ahk.de | www.taiwan.ahk.de



Deutsches Wirtschaftsbüro
German Trade Office
Taipei
德國經濟辦事處

International Trade Bldg. | 19F-9 | No. 333 | Keelung Rd. | Sec. 1 | Taipei 11012 | Taiwan

新聞發布

德國經濟辦事處

德國經濟辦事處(簡稱德經處)為德國工商總會駐台代表,成立於 1981 年,宗旨為促進台德雙方經貿關係,並代表德國企業在台發展。德經處為德國企業在台拓展業務的首要溝通橋樑,提供台德雙方重要經貿資訊與台商投資德國商機,並定期舉辦研討會、商務聚會及專題座談會等活動。

博智顧問有限公司

德經處之服務提供暨執行單位博智顧問有限公司,亦提供全方位服務,規劃前往德國商務拓展及市場考察團、代理德國商展業務、協助台德雙邊經貿交流,並提供法律暨投資及招募暨訓練服務,並提供辦公室租賃以及客製化的專業增值服務。

Contact

羅利齊
媒體暨公共關係 經理

德國經濟辦事處
11012 台北市基隆路 1 段
333 號 19 樓之 9

電話: +886-2-7735-7509

傳真: +886-2-7755-5280

Lory.Christoph@taiwan.ahk.de
www.taiwan.ahk.de

2019 年 6 月 27 日

台灣國際醫療暨健康照護展

德國經濟貿易辦事處的服務執行單位- 博智顧問有限公司將在年 6 月 27 日至 30 日於臺北世貿中心一館舉辦的台灣國際醫療暨健康照護展德國館。

德國經濟辦事處處長林百科(Axel Limberg)表示:「醫療保健業迅速的成長是促成臺灣和德國新商機理想發展的基礎。我們很高興首次在此重要的展會上籌組德國館,藉以促進德國和臺灣企業之間的合作。」

此展由中華民國對外貿易發展協會(TAITRA)主辦,共有 326 家參展商使用 620 個展位,預計參觀人數約 5 萬人次。德國館的兩家參展商在首次在德國館中展示他們優良的的產品:LINET spol r.o. 和比利倉儲設備股份有限公司。

關於參展商:

LINET spol r.o.為 Linet 集團的一部分,是一家歐洲主要的醫院和護理病床製造商。該公司提供專為加護病房、定期臥床治療以及養老院和長期照護機構使用的特殊病床而設計的解決方案。

比利倉儲設備股份有限公司是一家提供物料搬運設備和倉庫總解決方案的公司。比利倉儲設備股份有限公司計劃利用此醫療展覽的平臺,進一步拓展在台灣的市場。

欲知更多資訊,歡迎連繫德經處 展覽組 鄭經理。

電話: +886- 2-7735 7524 電子郵件: cheng.suzie@taiwan.ahk.de

German Trade Office Taipei

Delegation of German Industry & Commerce Taiwan and Part of the Worldwide Network of German Chambers

International Trade Bldg. | 19F-9 | No. 333 | Keelung Rd. | Sec. 1 | Taipei 11012 | Taiwan

11012 臺北市基隆路 1 段 333 號 19 樓之 9

Tel.: +886-2-8758-5800 | Fax: +886-2-8758-5833 | info@taiwan.ahk.de | www.taiwan.ahk.de